
170905 Ungdomskommittén Falu IF 
 
närvarande 
A-pojk Urban Hedlund/Jocke Hagman 
Team 04 Anna Lofors Sjögren/Cathrine Andersson 
Team 05 Johanna Heimer 
Team 06 Lars Mäkiaho (avgående) 
Team 06 Erik Gröndahl (nyvald) 
Dam/U Cornelia Eriksson 
 
Ej representerade: Team 07 

Team 09 
Team 10 

 
Vi börjar med hälsa Erik Gröndahl välkommen till ungdomskommittén som kommer att 
representera Team 06. Vi vill också tacka Lars Mäkiaho för de två år han har lagt ner tid och 
energi i ungdomskommittén för Team 06. 
 
Föräldramöte Team 04 
Cathrine redogör för Team 04’s frågor från föräldramötet.  
 
Matchvärdar 
Var ligger beslutet kring om vi ska ha detta och hur det ska organiseras? Vi önskar bjuda in 
representant från SISU som kan informera om detta.  
 
Ungdomskommitténs medel 
29.000 kr har vi att fördela mellan lagen. Fördelning sker enligt gällande fördelningsnyckel. 
Urban återkommer med detta under senare kommande möte. 
 
Mötestider uk 
Finns det möjlighet att flytta uk’s mötestid till sista tisdagen i varje månad. Bifalles av mötet 
Alltså blir nästa möte tisdagen den 26 september. 
 
Betingen 
Newbody flyter på, försäljningsperiod fram till den 24 september. Kontakt har etablerats med 
de flesta lag förutom Team 09, 10 och A-jun. Vid utlämning kommer en person per lag 
(förslagsvis betingsansvarig) att finnas med för att pricka av alla varor som lämnas ut och 
som också noterar ev. avsaknad eller felleveranser. 
 
Toalett- och hushållspapper 
Lars Mäkiaho fortfarande ansvarig trots avhopp. 
Försäljningsstart 
Försäljningsstopp 
 
Restaurangchansen, vi i UK behöver ha någon som är “expert” på Restaurangchansen 
liksom de övriga betingsdelarna. Om inte i år så nästa år. Tillfälligt är Magnell kontaktperson. 



 
SWISH 
Varför har vi en extraavgift på 2 kr?  “Mindre” klubbar har ej denna kostnad. Det upplevs 
som ett irritationsmoment hos dem som handlar hos oss. Vi skickar vidare frågan till 
styrelsen.  
 
 
Informationsfoldern för nya spelare/medlemmar 
Några små justeringar behöver eventuellt göras. Urban, Anna och Erik ser över texten som 
sedan vb:as till Cornelia (styrelsen) som sedan skickar den tillbaka till Anna. Anna ser till att 
foldern finns i tryckt form till lördag den 9 september då Team 10 har föräldramöte. 
 
KICK-OFF 2017 
Behöver ej vara ett större arrangemang än det som ägde rum i år. 
Informationen till föräldrar och tränare om kick-offen behöver komma ut tidigare. (UK’s 
huvudsakliga planering behöver alltså vara färdig tidigare) 
Ljudet i ishallen fungerade dåligt. 
Provning av profilkläder lagvis ska vi nog avskaffa eftersom det inte följdes riktigt. 
Administration kring beställningar måste ske smidigare, det blev långa köer. 
 
Funderingar finns kring en gemensam avslutning i vår. Vi återkommer till detta vid vårt 
januarimöte. 
 
Låneburen i Halltec 
Denna är snart i gång. Det kommer att finnas ett kodlås som några medlemmar i UK har 
tillgång till. Intressenter får ringa och berätta vad man är intresserad av att låna/prova och så 
småningom kanske köpa loss. Urban färdigställer info att fästa på buren. 
 
Reklam 
Cornelia redogör för hur reklamförsäljningen  m.m. ska fungera. 
 
Anna Lofors Sjögren 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


